
Ik heb van alle 7 fracties input gekregen voor de vorming van een college van B & W en met name de 
volgende bouwstenen werden mij nadrukkelijk meegegeven (dus let op: het zijn niet mijn citaten of 
voorwaarden, maar die van uzelf of uw collega’s):

• De profielschets in het concept raadsprogramma is leidend;
• Ervaring hebben met/in het Heezer-Leender raadswerk,en daarin voor inwoners en 

instellingen herkenbaar en makkelijk benaderbaar te zijn;
• Vanuit hun mogelijke ervaring als raadslid, als geen ander weten hoe zij als verbinders een 

stabiele brugfunctie moeten realiseren, tussen raad en college van B & W.  Zodat we samen 
vanuit ieders rol, bevoegdheid en verantwoordelijkheid, optimaal invulling kunnen geven aan 
het begrip ,” gezamenlijk bestuur”;

• De verkiezingsuitslag is geen onbelangrijke graadmeter. Met name het gegeven dat de 
onderlinge verschillen tussen de fracties in omvang overzienbaar zijn.  En daarmee de keuze 
groter is dan het alleen  focussen op de grootste fracties of enkel de partijen die zetelwinst 
hebben geboekt;

• Alle fracties hebben zich uitgesproken om niet te willen werken in het traditionele coalitie – 
oppositie patroon.  Maar vooral gezamenlijk met elkaar aan de slag willen gaan met 
inachtneming van onderlinge verschillen op specifieke onderdelen en dat willen bekrachtigen 
met een raadsbreed programma;

• Werken vanuit een raadsbreed programma vereist ook dat de wethouders niet langer 
primair vanuit het perspectief van de eigen fractie werken. Maar wethouder zijn en blijven 
voor de gehele raad, zoals de benoeming door de gemeenteraad ook feitelijk vereist.  En 
daar ook naar gaan handelen

• Vanuit de raad wordt als verplichting gesteld dat het nieuwe college van B & W 
daadwerkelijk invulling gaat geven aan een actieve maar ook vooral vroegtijdige en 
volledige informatievoorziening . Zodat de wethouders via een vernieuwende werkwijze, 
daar ook aan de voorkant al verantwoordelijk voor worden gesteld;

• Die nieuwe manier van werken en wijziging van randvoorwaarden, vereist naar mijn oordeel , 
dat de wethouders hierin zo onbevangen en onbevooroordeeld mogelijk daar invulling aan 
moeten, kunnen en willen geven.  Waardoor de gemeenteraad meer en vooral ook beter in 
positie gebracht wordt;

• In de keuze voor de wethouders heb ik voor mezelf een inschatting gemaakt,  dat er niet 
alleen een afweging ligt in de verschillende persoonlijke kwaliteiten en achtergrond van de 
kandidaten, maar bovenal dat zij vanuit een zekere complementariteit vooral ook samen met 
de burgemeester teamplayers zullen moeten zijn;

• De gemeenteraad geeft aan dat, los van een aantal nieuwe ambities, met name in de eerste 
periode de focus heel sterk gericht moet zijn op het zo snel mogelijk afronden van de 
lopende projecten.  Daarin als wethouder uiterst effectief en slagvaardig te zijn,  zodat 
daarna (vanaf 2023 met name) ruimte ontstaat in geld en capaciteit om nieuwe thema’s 
en/of projecten ook daadwerkelijk en bevlogen op te pakken;

• In de mix van de mogelijke kandidaten, er een zo groot mogelijk acceptatie en ondersteuning 
bij de 7 fracties wordt gecreëerd.  Zodat we in de combinatie van de door iedereen 
uitgesproken ambitie, om vanuit het breedste draagvlak te werken en bouwen, aan het 
raadsbreed programma en daarin ook zo gezamenlijk mogelijk kunnen blijven voortgaan;



Ik heb de afgelopen week zeer indringend de bovenstaande elementen op mij als informateur laten 
inwerken. Ik kan u dan ook in alle eerlijkheid mededelen dat het mijn eigen persoonlijke, eerste 
voorkeur of vluchtige gedachte, hierin in belangrijke mate heeft beïnvloed. Ik geef u dan ook aan, dat 
ik echter vanuit mijn rol als informateur,  tot geen ander oordeel kan komen dat wanneer we als 
gemeenteraad vanuit een nog af te ronden raadsbreed programma zo succesvol mogelijk willen zijn. 
Mijn oprecht advies als informateur is om over te gaan tot de benoeming van 3 fulltime wethouders. 
Ik overtuigd ben dat 3 fulltimers effectiever zullen zijn dan 4 parttimers, in welke variant dan ook. 
Ook houd ik rekenschap mee  dat de burgemeester nog een zeer actieve bijdrage wenst te leveren. 
Mijn advies aan u is dan ook, om de volgende personen aan te wijzen als kandidaat wethouder, te 
weten,

- De heer Jan de Bruijn;
- Mevrouw Maaike van Breugel;
- De heer Robert Groenewoud;

Ik wil u om toestemming vragen dat ik heel spoedig namens uw raad met iedere kandidaat een 
gesprek voer, in hoeverre zij zich herkennen in de concepttekst van de profielschets in het 
raadsbreed programma. En daarbij  ook de door u aan mij meegegeven en zojuist aangehaalde 
bouwstenen, zonder beperking wensen te accepteren en onderschrijven.

Wanneer die gesprekken naar tevredenheid verlopen, wil ik vervolgens de heer Scheepens vragen 
om een integriteitsgesprek met hen aan te gaan en vervolgens de griffie te vragen een 
conceptvoorstel voor benoeming op te stellen. Zodat we daar op 9 mei 2022 een besluit over kunnen 
nemen.


